

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - World Premieres Film Festival 2015



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



WORLD
PREMIERES
FILM FESTIVAL PHILIPPINES

World Premieres Film Festival 2015

We warmly invite you to this year's **World Premieres Film Festival 2015** – the second edition of one of the biggest and grandest festivals in the Philippines **from June 24 to July 7** all over Metro Manila.

The Goethe-Institut Philippinen presents three films: The documentary **[B-Movie](#) on June 30, July 2 and 7** is a fast-paced collage of mostly unreleased film and TV footage which deals with music, art and chaos in the wild West Berlin of the 1980s. **Meet the director in person! B-Movie film maker Klaus Maeck will be present to say a few words about his film and entertain questions from the audience on June 30, 5:00 PM and on July 7, 3:00 PM!**

The German comedy **[Not my Day](#) (Nicht mein Tag) on June 29, July 2 and 7** tells about the bank teller Till Reiners, whose life is torn out of a rut by a series of offbeat coincidences which ultimately lead him to find himself and realize: His life isn't so bad after all...

And the award-winning film **[Victoria](#) on July 4, 5 and 6** is a movie shot in a single take about a runaway party girl who's asked by three friendly men to join them as they hit the town. Their wild night of partying somehow turns into a bank robbery...



Schedule for the German film screenings:

Film Title	Date	Time	Venue
Not my Day	Monday, 29.06.	5:00 PM	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Thursday, 02.07.	5:00 PM	SM Mall of Asia (Cinema 6)
	Tuesday, 07.07.	3:00 PM	SM Mall of Asia (Cinema 6)
B-Movie	Tuesday, 30.06.	5:00 PM	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Thursday, 02.07.	7:00 PM	SM Cinema Manila (Cinema 12)
	Tuesday, 07.07.	3:00 PM	SM Cinema Manila (Cinema 12)
Victoria	Saturday, 04.07.	5:00 PM	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Sunday, 05.07.	5:00 PM	SM Cinema Manila (Cinema 12)
	Monday, 06.07.	1:00 PM	SM Cinema Manila (Cinema 12)

The WPF celebrates the power and magic of film by showcasing the works of critically acclaimed, upcoming film directors from across the globe. The WPF provides a unique opportunity for talented filmmakers from all over the world to converge and share their stories with a new audience. With the festival's Main Competition and Cine Verde sections, as well as the films competing in the Parallel Sections and Filipino New Cinema, the WPF hopes to engage the world by showcasing the best film narratives that highlight diversity of cultures, current social issues, and present visual discourses on climate change.

Find the full schedule for all the films for download [here](#) or on the [WPF Homepage](#).

World Premieres Film Festival 2015

Wir laden Sie herzlich zum diesjährigen **World Premieres Film Festival 2015** ein – der zweiten Ausgabe eines der größten und bedeutendsten Festivals auf den Philippinen vom **24. Juni bis zum 7. Juli** in ganz Metro Manila.

Das Goethe-Institut Philippinen präsentiert drei deutsche Filme: Die Dokumentation **B-Movie am 30. Juni, 2. und 7. Juli** ist eine tempogeladene Kollage von größtenteils unveröffentlichten Filmen und TV-Filmmaterial, welche die Musik, Kunst und das Chaos im wilden West-Berlin der 1980er beschreiben. **Treffen Sie den Regisseur vor Ort! Zur Aufführung von B-Movie am 30. Juni um 17 Uhr und am 7. Juli um 15 Uhr wird Filmemacher Klaus Maeck einige Worte zu seinem Film sagen und Fragen aus dem Publikum beantworten.**

Die deutsche Komödie **Nicht mein Tag am 29. Juni, 2. und 7. Juli** erzählt von dem Bankangestellten Till Reiners, dessen Leben durch eine Reihe von ungewöhnlichen Zufällen aus den Fugen gerät. Letztendlich erkennt er dadurch: Sein Leben ist gar nicht mal so schlecht...

Der preisgekrönte Film **Victoria am 4., 5. und 6. Juli** wurde in einer einzigen Einstellung gedreht. Ein

Partygirl wird von drei freundlichen Männern eingeladen mit ihnen durch die Stadt zu ziehen. Ihre wilde Partynacht endet schließlich in einem Banküberfall...

Programm für die deutschen Filmvorführungen:

Filmtitel	Datum	Uhrzeit	Vorführungsort
Nicht mein Tag	Montag, 29.06.	17:00 Uhr	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Donnerstag, 02.07.	17:00 Uhr	SM Mall of Asia (Cinema 6)
	Dienstag, 07.07.	15:00 Uhr	SM Mall of Asia (Cinema 6)
B-Movie	Dienstag, 30.06.	17:00 Uhr	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Donnerstag, 02.07.	19:00 Uhr	SM Cinema Manila (Cinema 12)
	Dienstag, 07.07.	15:00 Uhr	SM Cinema Manila (Cinema 12)
Victoria	Dienstag, 07.07.	17:00 Uhr	SM Cinema MegaMall (Cinema 6)
	Sonntag, 05.07.	17:00 Uhr	SM Cinema Manila (Cinema 12)
	Montag, 06.07.	13:00 Uhr	SM Cinema Manila (Cinema 12)

Das World Premieres Film Festival Philippinen feiert die Kraft und den Zauber des Mediums Film. Es werden sowohl Filme vorgeführt, die bereits von Kritikern gefeiert wurden als auch neue Filme von internationalen Nachwuchsregisseuren. Das WPF bietet eine einzigartige Möglichkeit für talentierte Filmemacher ihre Geschichten einem neuen Publikum zu präsentieren. Mit den verschiedenen Filmen aus den Sektionen Main Competition, Cine Verde, Parallel Sections und Filipino New Cinema, möchte das WPF mit außergewöhnlichen Filmgeschichten die kulturelle Vielfalt, aktuelle soziale Brennpunkte und Diskussionen zum Klimawandel ansprechen.

Finden Sie eine Liste aller Filmvorführungen [hier](#) zum Download oder auf der Webseite des [WPF](#).

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de